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Były napastnik Giallorossich, Abel Balbo, który zdobył dla Romy 78 goli,

udzielił wywiadu dla Roma Radio. 

 

Odczucia co do twojej Romy?

- Odczucia są dobre, Roma znajduje się na czele do walki o mistrzostwo, nawet jeśli

widzieliśmy ich mało do tej pory, gdyż mamy za sobą dopiero pierwszy mecz

rozgrywek. Wszystko jest dziełem pracy wykonanej w ostatnim sezonie z drużyną,

która została wzmocniona. Przewiduję świetny sezon.

 

Roma ma kadrę na poziomie występu w trzech rozgrywkach?

- Kadra Romy jest najbardziej kompletna we Włoszech. W Lidze Mistrzów dochodzą

inne czynniki, jak doświadczenie zdobyte w pewnych meczach, Romie może tego

zabraknąć w niektórych spotkaniach. Są bardzo mocni gracze, przyzwyczajeni do

gry w takich meczach.

 

Roma gra najbardziej europejską piłkę? Co sądzisz o Garcii?

- Jest inteligentną osobą, która potrafi wykorzystać maksymalnie materiał, który ma

do dyspozycji. Od razu zrozumiał jak musi grać ten zespół. Roma gra europejską

piłkę, inną od pozostałych włoskich drużyn, bardzo piękną. Najtrudniejsze w piłce

jest piękne granie i wygrywanie, Roma to osiągnęła. Garcia jest świetnym

komunikatorem, widać, że Roma jest zjednoczonym i spójnym zespołem. W

dzisiejszej piłce bardzo się to liczy.

 

Otoczenie w Romie.

- Sądzę, że piłkarz lub trener, aby dać z siebie maksimum, musi czuć presję

otoczenia. Jeśli jesteś za bardzo zrelaksowany, nie posiadasz sportowej złości lub

odpowiedniej koncentracji. Musi być utrzymywana presja poza boiskiem, ona

utrzymuje ciebie przy życiu. Monaco stworzyło drużynę gwiazd, ale nie udało im się

na starcie i sprzedali wszystkich piłkarzy. Gdy przybyłem do Udine, nic się nie

działo. Gdy przybyłem do Romy, po trzeciej kolejce rzucano rybami w Trigorię.

 

Zawsze byłeś lubiany. Z kibicami była miłość od pierwszego wejrzenia? 
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- Lubiłem kontakt z ludźmi, lubiłem zdobywanie goli pod Curva Sud wypełnioną

zawsze 20 tysiącami kibiców. Te uczucia trwają nadal do dzisiaj, miłość pojawiła się

natychmiast.

Co myślisz o Destro?

- Jest niesamowitym graczem i bardzo mi się podoba. Będzie miał wielką karierę,

nadaje się do gry w Romie. Gdy jesteś napastnikiem może ci się zdarzyć, że

dotkniesz rzadko piłkę, musisz być gotowy we właściwym momencie. Bardzo dużo

nad tym pracowałem, wiedziałem, że w niektórych meczach będę miał 1-2 okazje na

strzelenie gola. Może ci się zdarzyć okres, gdy nie zdobędziesz gola, ale napastnik

musi znać takie rzeczy.
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